
országgyűlési képviselő

írásbeli választ iaénvlő kérdés

Dr. Kövér László Úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter Úrhoz:

,Átestek-e allergiavizsgálaton a parlagfai-irtásban résztvevő közfoglalkoztatottak?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Köszönettel olvastam a „Milyen vizsgálatok, milyen allergiavizsgálat előzte mega tavalyi évben a
parlagfű-irtásban résztvevő közmunkások munkába állását?” című írásbeli kérdésemre adott
válaszát . Azonban miután a parlagfű irtása egy speciális munkavégzés, információim szerint pedig a
közfoglalkoztatásban résztvevők nem estek át allergiavizsgálaton, mely magatartás
egészségkárosítással járhat, kérdezem Miniszter Urat és kérem egy szóval, igennel vagy nemme l
válaszoljon:

- Átestek-e allergiavizsgálaton a parlagfű-irtásban résztvevő közfoglalkoztatottak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . március 21 .

Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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